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Vragen van de leden Helder en De Graaf (beiden PVV) aan de ministers van 
Veiligheid en Justitie en van Infrastructuur en Milieu over trajectcontroles 
(ingezonden 4 oktober 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met de cijfers inzake trajectcontroles?1 

Vraag 2
Hoeveel snelheidsboetes werden er op het boetetraject Utrecht-Amsterdam in 
dezelfde periode van 2012 uitgedeeld (toen er nog geen trajectcontrole was)? 

Vraag 3
Hoe hoog was de opbrengst van alle trajectcontroles in Nederland in de 
periode mei tot en met augustus 2013? 

Vraag 4
Welk deel van de opbrengst van boetes uit trajectcontroles komt ten goede 
aan de automobilist en in welke vorm? 

Vraag 5
In hoeverre is het aantal ongevallen op de nieuwe trajecten afgenomen, 
waaronder specifiek de A2, vergeleken met dezelfde periode het jaar ervoor? 

Vraag 6
Mocht het aantal ongevallen niet significant zijn afgenomen, waarmee 
bewezen wordt dat deze trajectcontroles niet werken, bent u dan bereid te 
stoppen met deze lastenverhoging? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.nu.nl/binnenland/3592153/trajectcontrole-a2-goed-335921-boetes.html
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